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Wat vindt u van het plan van VNO-NCW om Nederland door middel van een breed opgezette

teststrategie uit de coronacrisis te loodsen?

Het grootschalig testen van mensen zonder klachten is een ambitie waar het bedrijfsleven (ook in

een recent gelanceerd plan) om heeft gevraagd en die door het kabinet wordt omarmd. Daar zijn we

hard mee bezig, door een steeds verder uitbreidende testcapaciteit, zorgen we ervoor dat meer

mensen zich sneller en vaker kunnen laten testen. In de brief over de stand van zaken COVID-19 aan

uw Kamer van 17 november jl. schets ik een teststrategie, inclusief sneltesten, en de tussenstappen

die we de komende maanden gaan zetten om aan die strategie invulling te geven. Op 1 december

kunnen mensen zonder klachten, die naar voren komen als nauwe contacten via Bron- en

Contactenonderzoek (BCO) en/of de CoronaMelder-app, zich laten testen. Vanaf maart zullen we op

basis van de ervaringen van experimenten en pilots in toenemende mate grootschalig, frequent en

doelgericht kunnen testen. Ik blijf uw Kamer informeren over de voortgang van de invulling en

doorontwikkeling van de teststrategie.

Wat vindt u van de Slowaakse aanpak om alle inwoners te testen op het coronavirus? 6) Wat is

ervoor nodig om dit ook in Nederland te doen?

Slowakije heeft, om verder oplopende besmettingen te voorkomen, gekozen om de bevolking

grootschalig te testen. De effectiviteit van eenmalig grootschalig testen is bij een lager aantal

besmettingen onduidelijk. We zijn daarom benieuwd naar de effecten op de lange termijn. Doel in

Nederland is om frequent, grootschalig en gericht testen mogelijk te maken. Hiermee houden we

zicht op het virus. En dit kan hand in hand gaan met het openen of open houden van de economie.

Begin januari start ik twee experimenten “grootschalig en frequent testen”, waarmee we ervaringen

zullen opdoen en kijken wat de beste aanpak is(welke testen, hoeveel testen, welke logistiek en

infrastructuur nodig, wat is het effect op het virus, wat is de maatschappelijke impact, testbereidheid

etc.). Voor de grootschalige inzet van antigeentesten wordt momenteel de betrouwbaarheid bij

asymptomatische doelgroepen onderzocht, bijvoorbeeld de groep die naar voren komt uit het bron-

en contactonderzoek en na meldingen van de coronamelder.

Tot slot is het van belang te realiseren dat alleen testen niet de oplossing voor het indammen van de

epidemie is. Daarvoor blijft een combinatie nodig van testen, traceren en naleving van de

maatregelen.


